
 

 

Naš znak: 01410-0004/2019-2 
                                                                                                                    Datum: 9. 7. 2019 

 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
45. seje skupščine IZS- izredna seja 

 
Seja je potekala 9. 7. 2019 ob 15.00 uri  

v prostorih Inženirske zbornice Slovenije, 
Jarška cesta 10 b, Ljubljana.  

 
 
 
 
 

Vabljeni člani skupščine: Prisotni: 
mag. Črtomir REMEC, univ.dipl.inž.grad., predsednik IZS mag. Črtomir REMEC 
  
MS gradbenih inženirjev: 
mag. Irena Andrejašič Troha, univ.dipl.inž.grad.  
mag. Boštjan Donša, univ.dipl.gosp.inž.  
g. Peter Henčič, univ.dipl.inž.grad.  
dr. Leon Hladnik, univ.dipl.inž.grad.  
dr. Samo Peter Medved,univ.dipl.inž.grad.  
g. Andrej Pogačnik, univ.dipl.inž.grad.  
mag. Mojca Ravnikar Turk, univ.dipl.inž.grad. 
ga. Ksenija Štern, univ.dipl.inž.grad.  
 

 
mag. Irena Andrejašič Troha 
mag. Boštjan Donša 
g. Peter Henčič  
dr. Leon Hladnik 
dr. Samo Peter Medved 
po pooblastilu mag. Mojca Ravnikar Turk 
mag. Mojca Ravnikar Turk 
po pooblastilu Peter Henčič  

  
MS strojnih inženirjev: 
g. Henrik Glatz, univ.dipl.inž.str. 
g. Žiga Lebar, dipl.inž.str. 
g. Mitja Lenassi, univ.dipl.inž.str. 
g. Marko Lubej, univ.dipl.inž.str. 
g. Jernej Povšič, univ.dipl.inž.str. 
g. Saša Rodošek, univ.dipl.inž.str. 
g. Boštjan Špiler, univ.dipl.inž.str. 
g. Damjan Zajc, mag.inž.str.    

 
po pooblastilu Saša Rodošek 
g. Žiga Lebar 
g. Mitja Lenassi 
g. Marko Lubej 
po pooblastilu Damjan Zajc  
g. Saša Rodošek  
g. Boštjan Špiler  
g. Damjan Zajc   

 
MS elektro inženirjev: 
g. Ivo Blaževič, univ.dipl.inž.el. 
mag. Borut Glavnik, univ.dipl.inž.el. 
g. Ivan Iveta, univ.dipl.inž.el. 
g. Damjan Mežič, mag. inž.energ. 
g. Dimitrij Režun, inž.el 
g. Joško Rosina, univ.dipl.inž.el. 
g. Sašo Škorjanc, univ.dipl.inž.el. 
mag. Andrej Zorec, univ.dipl.inž.el.  

 
g. Ivo Blaževič 
mag. Borut Glavnik 
G. Ivan Iveta 
g. Damjan Mežič 
g. Dimitrij Režun 
g. Joško Rosina 
g. Sašo Škorjanc 
mag. Andrej Zorec 

 
MS inženirjev tehnologov in drugih inženirjev: 
g. Janez Balantič, mag.okolj.   
g. Janko Černivec, univ.dipl.inž.gozd. 
dr. Darko Drev, univ.dipl.inž.kem.inž.   
mag. Aleš Glavnik, univ.dipl.inž.str. 
dr. Igor Mihelič, univ.dip.inž.kem.inž.   
dr. Damjan Nemec, univ.dipl.inž.kem.inž. 
dr. Bojan Pahor, univ.dipl.inž.kem.tehnol.   
ga. Alenka Vrhovec Kramarič, mag.farm.  

 
g. Janez Balantič 
g. Janko Černivec  
dr. Darko Drev   
mag. Aleš Glavnik  
po pooblastilu dr. Damjan Nemec   
dr. Damjan Nemec  
dr. Bojan Pahor   
ga. Alenka Vrhovec Kramarič  

 



 

 

MS geodetov: 
g. Stojan Bošnik, inž.geod. 
dr. Aleš Breznikar, univ.dipl.inž.geod. 
g. Stanislav Cerar, univ.dipl.inž.geod.  
g. Tomaž Farič, univ.dipl.inž.geod.  
g. Matjaž Grilc, univ. dipl.inž.geod.  
g. Andrej Hudoklin, dipl.inž.geod.  
g. Matej Kovačič, univ.dipl.inž.geod. 
g. Martin Puhar, univ.dipl.inž.geod.  

 
po pooblastilu Stanislav Cerar 
po pooblastilu Martin Puhar  
g. Stanislav Cerar   
g. Tomaž Farič 
g. Matjaž Grilc   
po pooblastilu Matjaž Grilc   
g. Matej Kovačič  
g. Martin Puhar  

  
MS rudarjev in geotehnologov: 
g. Gregor Žigman, univ.dipl.inž.rud. in geotehnol.  
g. Miran Hudournik, univ.dipl.inž.rud. in geotehnol. 
g. Matej Koršič, univ.dipl.inž.geol. 
g. Roman Maček, univ.dipl.inž.rud. in geotehnol. 
dr. Dragotin Ocepek, univ.dipl.inž.geol. 
 
dr. Janez Rošer, univ.dipl.inž.rud. in geotehnol. 
dr. Željko Vukelić, univ.dipl.inž.rud. in geotehnol. 
g. Gregor Žigman, univ.dipl.inž.rud. in geotehnol. 

 
g. Gregor Žigman 
g. Miran Hudournik 
- 
g. Roman Maček 
dr. Dragotin Ocepek  (po 16.05 uri po 
poooblastilu g. Željko Vukelič) 
dr. Janez Rošer 
g. Željko Vukelić  
g. Gregor Žigman 

 
Dodatno vabljeni:  
 
predsednik UO MSE, mag. Vinko Volčanjk, univ.dipl.inž.el. 
predsednik nadzornega odbora, mag. Jože Lebar, univ.dipl.inž.el. 

 
- 
- 
 

član nadzornega odbora, g. Mirt Martelanc, univ.dipl.inž.str. 
članica nadzornega odbora,ga. Meta Zajc Pogorelčnik, univ.dipl.inž.grad. 

- 
ga. Meta Zajc Pogorelčnik 

 
minister za okolje in prostor, g. Simon Zajc - 
generalna direktorica direktorata za prostor, graditev in stanovanja, MOP 
ga. Barbara Radovan 
 
odvetnik Jernej Kos 
odvetnik Jože Oberstar 

 
- 
odv. Jernej Kos 
odv.Jože Oberstar 

 
generalna sekretarka,mag. Barbara Škraba Flis, univ.dipl.inž.grad. 
 

 
mag. Barbara Škraba Flis 

vodja finančno računovodske službe, g. Marijan Rabič, ekon. -
Svetovalka za pravne zadeve in vodja javnih pooblastil (po pooblastilu) 
ga. Helena Vidic Bizjak, univ.dipl.prav. 
 
 

 
ga. Helena Vidic Bizjak 
 

Drugi prisotni: 
 
odvetnik Janez Tekavec              
g.Peter Smrekar, univ.dipl.inž.grad.             
g.Iztok Kleibencetl, univ.dipl.inž.grad.                        
g.Marinko Novak, inž.grad.            
g.Zdenko Medved, inž.grad              
novinarka časnika Dnevnik, ga. Marjeta Kralj 
 
Dnevni red: 
1. Preveritev sklepčnosti, otvoritev skupščine, izvolitev predsednika skupščine, zapisnikarja in overovateljev 

zapisnika, glasovanje o dnevnem redu 
2. Poročilo overovatelja zapisnika 44. redne seje skupščine 
3. Sklepa Zbora MSG o razdružitvi MSG iz IZS 
4. Razno - Predlogi in pobude članov skupščine 
 



 

 

1. Preveritev sklepčnosti, otvoritev skupščine, izvolitev predsednika skupščine, zapisnikarja in 
overovateljev zapisnika, glasovanje o dnevnem redu 

 
Ob 15:19 uri je bila skupščina sklepčna, saj je na njej prisostvovalo 39 članov z 8 pooblastili od 49 
članov skupščine in sicer več kot polovica vseh članov skupščine in več kot polovica vseh članov 
skupščine iz vsake matične sekcije. Ugotovljena je bila naslednja prisotnost: 
 

MATIČNA SEKCIJA ŠTEVILO ČLANOV MS 

Gradbenih inženirjev 6 + 2 pooblastili 

Strojnih inženirjev 6 + 2 pooblastili 

Elektro inženirjev 8 

Inženirjev tehnologov in drugih inženirjev 7 + 1 pooblastilo 

Geodetov 5 + 3 pooblastili 

Inženirjev rudarstva in geotehnologije 6  

Predsednik IZS 1 

SKUPŠČINA 47 

 
Predsednik IZS mag. Črtomir Remec je otvoril 45. sejo skupščine – izredno sejo, pozdravil  navzoče ter 
podal uvodno predstavitev razlogov za sklic skupščine.  
 
Dr. Samo Peter Medved je predstavil zahtevo za preklic izredne skupščine, saj  je bil po njegovem 
mnenju sklic izredne seje nepravilen. Predlagal je, da se skupščina danes ne opravi, ter se ponovno 
skliče ob upoštevanju utreznih rokov. 
 
Predsednik IZS mag. Črtomir Remec je povedal, da vztraja pri sklicu te seje iz razloga nujnosti. 
 
Mag. Barbara Škraba Flis je obrazložila časovnico sklica izredne seje: 18. 6. 2019 je potekal zbor MSG, 
20. 6. 2019 je UO IZS sprejel sklep o naročilu izdelave pravnega mnenja in sklicu izredne skupščine po 
prejemu pravnega mnenja, ki je bilo izdelano 1. 7. 2019 in isti dan je bila sklicana seja skupščine. 
 
Dr. Bojan Pahor in še nekaj drugih članov skupščine je izrazilo nerazumevanje do zahteve za preklic le 
te in njen ponoven sklic, saj je bila skupščina sklepčna že ob prvem sklicu, pri čemer je na njej prisotna 
tudi večina članov skupščine iz MSG (6 od 8), ki imajo še dve pooblastili. 
 
 
Predsednik IZS  mag. Črtomir Remec je za: 
 predsednika skupščine predlagal  Mitjo Lenassija, MSS, 
 za overovatelja zapisnika: 

-  g. Saša Škorjanca 
- g. Mateja Kovačiča 

 za zapisnikarja Heleno Vidic Bizjak, službe IZS. 
 

Sklep je bil zaradi vzdržanosti vseh članov MSG  po ponovnem glasovanju sprejet z večino glasov vseh 
članov skupščine  (39 ZA, 8 vzdržanih): 

  
Sklep št. 375: 
Na predlog predsednika zbornice se imenuje predsednika skupščine, zapisnikarja in dva 
overovatelja zapisnika. 
 
Predsednik skupščine Mitja Lenassi je prisotne seznanil, da: 

 
- je glasovanje javno, 
- je za sprejem sklepov potrebna navadna večina glasov navzočih članov skupščine (24), 
- mora skupščina zbornice v primeru, da niti en predstavnik vsake MS ne glasuje za predlagan sklep, 

o takem sklepu ponovno odločati z večino glasov vseh članov skupščine (33).  
 



 

 

Navzoče je seznanil, da se bo glasovalo po sekcijah, pri glasovanju se bo najprej preštelo glasove 
PROTI, nato VZDRŽANE, nato ZA.  
 
Nato je predlagal v potrditev v vabilu naveden dnevni red: 
 
2. Poročilo overovatelja zapisnika 44. redne seje skupščine 
3. Sklepa Zbora MSG o razdružitvi MSG iz IZS 
4. Razno - Predlogi in pobude članov skupščine 
 
Predsednik skupščine Mitja Lenassi je pozval člane skupščine, da podajo predloge in pobude pod točko 
4 "Razno".  
 
Dr. Samo Peter Medved je obrazložil in predstavil predlog sklepa, da se z dnevnega reda umakne točka 
3, saj skupščina za sprejetje predlaganih sklepov ni pristojna.  
 
Odv. Oberstar je obrazložil, zakaj  mora biti sklep MSG razveljavljen s sklepom skupščine. 
 
Odv. Jernej Kos je pojasnil, da bi moral biti predlog nasprotnega sklepa vložen najkasneje 5 dni pred 
dnem seje skupščine. 
 
Janez Balantič je podal mnenje, da udeleženci skupščin ne morejo spreminjati dnevnih redov skupščin. 
 
Predsednik IZS mag. Črtomir Remec je podal pobudo, da se pod Razno spregovori o začetku vseh 
volilnih postopkov za organe zbornice. 
 
Sklep je bil zato, ker niti en predstavnik MSG ni glasoval za predlagan sklep (ZA:MSE 8, MSS 8, MST 8, 
MSRG 6, MSGeo 8, predsednik IZS; VZDRŽANI: 1 MSG; PROTI: MSG 7),  po ponovnem glasovanju 
sprejet z večino glasov vseh članov skupščine  (39 ZA, 1 vzdržan, 7 proti): 
 
Sklep št. 376: 
Potrdi se predlagani dnevni red 45. seje skupščine IZS – izredne seje. 
 

2. Poročilo overovatelja zapisnika 44. redne seje skupščine 
 

Dr. Damjan Nemec, MST, je kot overovatelj zapisnika 44. redne seje skupščine podal poročilo. Navzoče 
je seznanil, da je bil zapisnik 44. seje skupščine objavljen na spletni strani in da nanj ni bila podana 
nobena pripomba. Glede na navedeno se skladno s poslovnikom o delu skupščine smatra, da je 
zapisnik sprejet. 
 
Po podanem poročilu je bil soglasno sprejet naslednji sklep: 
 
Sklep št. 377: 
Potrdi se poročilo overovatelja zapisnika 44. redne seje skupščine IZS. 
 

 
 

3. Sklepa Zbora MSG o razdružitvi MSG iz IZS 
 
Predstavitev sklepov zbora MSG z dne 18.6.2019 in sklepov UO IZS, sprejetih na seji dne 20.6.2019, je 
podala generalna sekretarka  mag. Barbara Škraba Flis. Podala je tudi pojasnila in zavrnila nekatere 
trditve, ki so bile izpostavljene na zboru MSG 18. 6. 2019. 
 
Predstavitev pravnega mnenja glede zakonitosti in pravilnosti sklepa zbora MSG z dne 18.6.2019 je 
podal odvetnik Jože Oberstar ter pojasnil, da je nujno na izredni seji sprejeti predlagani sklep, saj bi sicer 
lahko prišlo do finančnih posledic za IZS. 
 
Predlog sklepa: 
 
Sklepa Zbora MSG z dne 18.6.2019, ki se glasita:  



 

 

1. MSG začne s postopki za razdružitev iz zbornice IZS.  
2. Za izvedbo se pooblasti komisijo v sestavi: dr. Samo Peter Medved, Angelo Žigon, Christian Močnik, 
Gregor Udovč, Aljoša Klobučar, Barbara Križanec, Lea Aracki, 
sta nezakonita, neizvršljiva in nična in nimata pravne podlage v nobenem predpisu niti aktu IZS in sta za 
IZS kot tudi vse njegove organe nezavezujoča in nimata nikakršnih pravnih niti ekonomskih posledic za 
IZS. IZS ne bo nosila nobenih stroškov povezanih z aktivnostmi razdružitve MSG iz IZS. 
 
Odvetnik Jernej Kos je povedal, da se v celoti pridružuje predstavljenim stališčem odvetnika Jožeta 
Oberstarja. 
 
Odvetnik Janez Tekavec, pooblaščen s strani člana skupščine dr. Sama Petra Medveda, je poudaril, da 
je bil na zboru MSG sprejet sklep, da se prične s postopki razdružitve, ta sklep pa naj bi bil glede na sklic 
izredne skupščine nezakonit. Zgolj želja po spremembah ne more biti nezakonita, sam pa tudi ni našel 
zakonske podlage za pristojnost skupščine IZS za sprejem predlaganega sklepa.  
 
Dr. Dragotin Ocepek je zapustil sejo in predal pooblastilo za zastopanje dr. Željku Vukeliću. 
 
Dr. Samo Peter Medved je povedal, da bodo v okviru UO MSG delovali in trošili denar MSG za 
realizacijo svojega sklepa, da mu je žal, da so na govorniškem odru pravniki, vprašati pa se je potrebno, 
zakaj je do tega stanja prišlo. Ne glede na sprejetje današnjega sklepa je  poudaril, da si bo prizadeval 
za vrnitev arhitektov v zbornico, ne pa za izhod MSG iz zbornice, saj oboji delujejo po GZ, v nasprotnem 
primeru pa si bodo gradbeniki prizadevali za svojo zbornico, saj izgubljajo svoje kompetence, njihovi 
interesi se ne upoštevajo, zato so gradbeniki tisti, ki so ogroženi v IZS, ne pa ostale sekcije. Na upravnih 
enotah se bo očitno zaposlovalo samo arhitekte in ti zavračajo izdajanje gradbenih dovoljenj v primerih, 
ko je vodja projekta pooblaščeni inženir in ne arhitekt. Gradbeniki so izgubili  urbanizem, vzeta so jim bila 
pooblastila na tem področju, nadaljnjega razvrednotenja pa ne bodo preživeli. Vpis na gradbene 
fakultete je tako  majhen, da bodo profesorje gradbenike prevzeli arhitekti. Nekateri govorijo o več in 
manj vrednih članih zbornice. 
 
Dr. Bojan Pahor je zahteval pojasnilo, kdo je izjavil, da ostali člani govorijo o manj vrednih članih. 
Odgovora ni dobil oziroma le to, da je to vezano na usklajevanje predloga sprememb in dopolnitev GZ in 
ZAID.  
 
Mitja Lenassi je opozoril dr. Medveda na izjavo Angela Žigona v časniku Finance, v kateri izjavlja, da so 
se s sklepi zbora samo hecali in da bodo s tem samo izvajali pritisk na druge matične sekcije v IZS, da 
ne mislijo resno z razdružitvijo in ga vprašal, kaj je na stvari. Naknadno je izjavo tudi prebral. 
 
Dr. Bojan Pahor je opozoril, da sta oba pravnika govorila pravzaprav isto, da ne obstaja zakon, ki bi 
določal postopke razdružitve. 

  
Odvetnik Jernej Kos je poudaril, da MSG ne more začeti s postopki, ki jih v predpisih ni, oseba javnega 
prava, kar IZS je, ne more delati stvari, ki niso določene v zakonu. 
 
Janez Balantič je povedal, da so ponudili roko gradbenikom že dve skupščine nazaj, saj so podprli večjo 
moč gradbenikov v glasovanju, vendar v normalnih mejah. Menil je, da so skupaj močnejši. Predlagal je, 
da naj gradbeniki vodijo postopke v skladu z zakoni in apeliral na razumno ravnanje. Prepiranje oziroma 
spori v zbornici bi lahko namreč pripeljali do odvzema pooblastil ali ukinitve poklica. Namesto prepiranja 
se je potrebno pogovarjati o strokovnosti članov.  
 
Dr. Samo Peter Medved je prebral definicijo »postopka« po SSKJ.  Ugotovil je, da MSG postopek 
razume drugače kot pravniki. 
 
Marko Lubej je podal mnenje, da je jedro spora je kadrovska struktura MOPa, skupaj bi morali stopiti in 
zahtevati ustreznost zakonodaje.  
 
Dr. Samo Peter Medved je predsedniku IZS očital, da je MSG naročila pravno mnenje, ki ga je 
predsednik najprej podprl, nato pa odstopil od njega. 
 



 

 

Mag. Črtomr Remec je pojasnil, da ta dopis z grožnjo, poslan na MOP, onemogoča komuniciranje z 
ministrstvom v tej zadevi, da je bilo v poslanem mnenju govora samo o gradbenikih, ne pa o vseh 
inženirjih ter da je šlo za stališče UO MSG in ne UO IZS, ki do takrat zadeve še ni obravnaval. V ozadju 
dogajanja je samo rušenje zbornice, posledica kreganja pa bo odvzem pooblastil, zaradi česar bodo 
ogrožena tudi gradbena podjetja, ki se tega še ne zavedajo. Dogajanje je proti interesom gradbenikov.  
 
Več članov skupščine je izrazilo zahtevo, da naj se razprava zaključi in se glasuje o predlogu sklepa, 
zato je predsednik skupščine dal predlog sklepa na glasovanje.  
 
Sklep je bil zato, ker niti en predstavnik MSG ni glasoval za predlagani sklep (ZA: MSE 8, MSS 5, MST 
7, MSRG 6, MSGeo 8, predsednik IZS; VZDRŽANI: MSG 1, MSS 3; PROTI: MSG 7),  po ponovnem 
glasovanju sprejet z večino glasov vseh članov skupščine  (35 ZA, 5 VZDRŽANIH, 7 PROTI): 
 
 
Sklep št. 378: 
 
Sklepa Zbora MSG z dne 18.6.2019, ki se glasita:  
1. MSG začne s postopki za razdružitev iz zbornice IZS.  
2. Za izvedbo se pooblasti komisijo v sestavi: dr. Samo Peter Medved, Angelo Žigon, Christian 
Močnik, Gregor Udovč, Aljoša Klobučar, Barbara Križanec, Lea Aracki, 
sta nezakonita, neizvršljiva in nična in nimata pravne podlage v nobenem predpisu niti aktu IZS in 
sta za IZS kot tudi vse njegove organe nezavezujoča in nimata nikakršnih pravnih niti 
ekonomskih posledic za IZS. IZS ne bo nosila nobenih stroškov povezanih z aktivnostmi 
razdružitve MSG iz IZS. 
 

4. Razno - Predlogi in pobude članov skupščine 
  

Pobuda za pričetek volilnih postopkov za organe zbornice 
 
Mag. Črtromir Remec je izpostavil, da se je MSG v več zaporednih mandatih ukvarjala le z 
organiziranostjo zbornice, ne pa s strokovnostjo svojih članov in da je stanje v stroki alarmantno, sedaj 
pa je skregala zbornico. Tudi na podlagi njegovega posredovanja so ostale sekcije sprejele predlog po 
spremembi števila glasov MSG v skupščini v korist MSG v novem statutu. Čimprej bo potrebno izvesti 
volitve, saj so potrebni novi obrazi, je pa pomembno, da nove obraze izvoli nova skupščina. Volitve 
morajo biti najkasneje v drugem letu in vse naenkrat. Do takrat naj se gradbeniki dogovorijo, ali želijo 
ostati v zbornici ali oditi. Vsekakor so aktivnosti MSG za stroko slabe. Vedno je in bo deloval za članstvo 
in stroko in ne za parcialne interese. Svoje naloge bo tako v korist članov in stroke izpeljal do novih 
volitev. 
 
Dr. Bojan Pahor je poudaril, da je edini način reševanja problemov z dialogom in direktnim soočenjem z 
ZAPS, brez javnosti in posredovanja MOP, dal je pobudo, da se ustanovi delovna skupina predstavnikov 
MSG, ki se jim priključijo tudi predstavniki drugih sekcij, in da se na ZAPS pošlje pobuda za skupni 
sestanek. 
 
Dr. Samo Peter Medved je pojasnil, da je dialog z ZAPS že stekel. 
 
Mag. Barbara Škraba Flis je dodala, da je projektna skupina IZS za zakonodajo sodelovala z ZAPS, 
skupen predlog za spremembo GZ pa je bil v času javne razprave o noveli GZ posredovan na MOP. 
 
Joško Rosina je opozoril, da bi inženirji imeli bistveno večjo moč, če bi nastopali skupaj. 
 
Dr. Darko Drev je povedal, da tudi pri arhitektih veliko članov ni bilo za odcepitev, prav bi bilo vključevati 
druge stroke in se povezovati, sporno pa se mu zdi omejevanje, kdo je lahko član zbornice (profesorji ne 
morejo biti člani zbornice, če ne opravljajo poklicnih nalog…) 
 

 
              Predsednik skupščine Mitja Lenassi se je prisotnim zahvalil za udeležbo na skupščini in zaključil sejo.  
 
 



 

 

 
Zapisala:      Predsednik skupščine: 
Helena Vidic Bizjak, univ.dipl.prav.     Mitja Lenassi, univ.dipl.inž.str. 
 
 
 
 
 
 
Overovatelj:      Overovatelj: 
Sašo Škorjanc, univ.dipl.inž.el.    Matej Kovačič, univ.dipl.inž.geod. 


